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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 1. 

 

2024. gada 11. janvārī.      

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

 

Sēdes vadītājs – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska. 

 

Sēdē nepiedalās: Dace Cīrule, Gatis Līcis. 

 

Pašvaldības darbinieki – Iekšējā auditore Viktorija Belova, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars 

Melnieks, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietnieces Andra Vanaga, Finanšu pārvaldes vadītāja 

Anda Pūriņa, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Darba drošības un 

ugunsdrošības speciālists Mārtiņš Ansonskis, Personāla speciāliste Sandija Ezera, Attīstības 

un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vietnieks Juris Križanovskis, Projektu 

vadītājs Gints Hermanis, Ģeogrāfiskās informācijas sistēmas speciāliste Līga Sēja, Zemes 

ierīcības inženiere Daiga Ozola. Ķekavas novada sociālā dienesta vadītāja Agnese Mence-

Katkeviča, Ķekavas novada sociālā dienesta juriste Ilze Birzule.  

 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes priekšsēdētājs Andis Damlics.  

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Raivo Lācis. 

 

Pieaicinātā persona - “Latvijas Futbola federācija” pārstāvis Sergejs Glaskovs.  
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Darba kārtība 

 

1. Informatīvs - Par ugunsdzēsības hidrantu apkopi Ķekavas novadā;  

2. Par nodomu protokola parakstīšanu;  

3. Par nekustamā īpašuma “Pie Lūriem” maiņu pret nekustamā īpašuma “Lūri 1” sastāvā 

esošajām zemes vienībām  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

4. Par līguma “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 

7A, Ķekavā, Ķekavas novadā” slēgšanu;  

5. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu;  

6. Par atklāta konkursa nolikuma Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka 

amata pretendenta atlasei apstiprināšanu;  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos 

noteikumos Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem 

Ķekavas novadā”;  

8. Informatīvs - Par grozījumu veikšanu Saistošajos noteikumos Nr.25/2021;  

9. PIEBALSOJAMAIS - Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem miesas bojājumiem 

pildot dienesta pienākumus.  

 

Juris Žilko atklāj sēdi 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, informē, ka ir iesniegts viens priekšlikums par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamo jautājumu.   

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un Juris Žilko aicina balsot par priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Iekļaut darba kārtība 10. PIEBALSOJAMAIS - Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem 

miesas bojājumiem pildot dienesta pienākumus, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums tika atbalstīti, J. Žilko aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

"Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 11. janvāra sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs - Par ugunsdzēsības hidrantu apkopi Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:03:18) 

 

Par jautājumu ziņo Raivo Lācis.  Informē par SIA «Ķekavas nami»  hidrantu nepieciešamo 

apkopi. Pārbaude jāveic reizi gadā, izmaksas hidranta apkalpošanai gadā sadtāda 25-50eur.  

Izmaksas veido divu darbinieku alga, transports, rakšanas un virsmas atjaunošanas darbi, vāku 

krāsošana u.c. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Raivo Lācis, Valts 

Variks, Edgars Melnieks, Andis Damlics, Aigars Vītols, Juris Žilko, Mārtiņš Ansonskis, Līga 

Sēja.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Juris Jerums.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Uz nākamām Īpašumu un Finanšu komitejām sagatavot izvērstu prezentāciju (izmaksas, 

atbildības, kartes, utml.) un virzīt LP par apkalpošanas līguma (-u) slēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

2. Par nodomu protokola parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:45:10) 

 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska. 2023.gada 13.novembrī saņemts biedrības “Latvijas 

Futbola federācija” piedāvājums noslēgt nodomu protokolu, lai uzstādītu slēgtas piepūšamās 

futbola halles konstrukciju Ķekavā. Jauna futbola halle pašvaldības teritorijā sniegs iespēju 

novada iedzīvotājiem, kā arī Federācijas reģistrētajiem biedriem organizēt treniņu un 

sacensību nodarbības, kā arī veicinās profesionālā sporta, sabiedrības, skolas vecuma bērnu 

veselīgu dzīvesveidu, iesaistot viņus dažādās aktivitātēs, gan izglītības procesa ietvaros, gan 

ārpus izglītības procesa pašorganizēšanās ceļā, nodrošinot viņiem pieeju sporta halles 

lietošanai ar aktīvo dzīvesveidu saistītām aktivitātēm. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Aigars Vītols,  Kristīne Danovska, Andris Ceļmalnieks, 

Juris Žilko, Juris Jerums, Juris Križanovskis, Daiga Ozola.   

 

Debašu sadaļā izsakās –Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Andris Ceļmalnieks, Valts Variks.  

 

Juris Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  
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1. Priekšlikums no Jura Žilko –  

Balsot par alternatīvo nodomu protokola versiju, 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 

(Inese Jēkabsone, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

2. Priekšlikums no Valta Varika –  

Sēdes materiāliem pievienot plānotā objekta novietojuma shēmu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

3. Priekšlikums no Valta Varika –  

Pievienot sēdes materiāliem informāciju par pašreizējo nomas tiesību izbeigšanu uz šo 

teritoriju, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nodomu protokola parakstīšanu, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Inese Jēkabsone, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks – balsoju par, bet, uz domes sēdi, vēlētos redzēt 

sagatavotu secīgu notikumu atspoguļojumu pēc nodomu protokola parakstīšanas. Notikumi, 

kam ir jānotiek un cik tas provizoriski varētu izmaksāt.  

 

Par balsojumu izsakās Valts Variks – nepieciešams sastādīt laika grafiku ar izmaksām. Tāpat, 

es gribētu saprast juridiskās nianses, vai šis būs iepirkums vai dāvinājums futbola federācijai. 

Šobrīd atturējos, jo, tik nopietnus dokumentus, bez skaidra definējuma, parakstīt es 

neuzņemtos.   

 

Par balsojumu izsakās Karina Putniņa – no balsojuma atturējos, jo arī ir ļoti daudz neatbildētu 

jautājumu, ir nepieciešama skaidrība par laikiem, termiņiem un izmaksām. Tāpat nav 
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skaidrības par juridisko procesu. Kā arī ,būtiski lika atturēties, šodienas komitejā dzirdētais, 

ka šis ir prioritārais projekts, tad rodas jautājums, vai tiešām mums visas izglītības iestādes ir 

uzbūvētas un savestas kārtībā, vai ielas un ceļi ir sakārtoti, kas, manuprāt, ir daudz primārāk 

par futbola halles būvēšanu.    

 

Par balsojumu izsakās Juris Žilko – balsoju par, jo punkts 4.14 ir iestrādāts, lai mēs tiktu 

skaidrībā, lai būtu šī ceļa karte, un, sagaidu, ka K. Danovska, ar savu komandu, līdz domes 

sēdei sagatavos provizorisku karti. Šis ir liels projekts, par lielām summām, un vēl, ne vienu 

vien reizi, mums būs jāizskata šie jautājumi komitejās un domes sēdēs.   

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:03 līdz 16:14. 

 

 

 

 

3. Par nekustamā īpašuma “Pie Lūriem” maiņu pret nekustamā īpašuma “Lūri 1” sastāvā 

esošajām zemes vienībām  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:44:50) 

 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis. Ir sagatavots lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 

“Pie Lūriem”, maiņu pret nekustamā īpašuma “Lūri 1” sastāvā esošajām zemes vienībām 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

   

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Aigars Vītols,  Andris Ceļmalnieks, Valts Variks, Juris 

Križanovskis.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma “Pie Lūriem” maiņu pret nekustamā īpašuma “Lūri 1” sastāvā 

esošajām zemes vienībām  Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 
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4. Par līguma “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” slēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:06:30) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis. Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-

2027.gadam Investīciju plānā 2022.-2024.gadam ir 16.punkts “Sporta manēžas būvniecība pie 

Ķekavas vidusskolas”. Ķekavas novada pašvaldība ir veikusi publiskā iepirkuma procedūru 

“Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas 

novadā”, kurā par uzvarētāju, atbilstoši iepirkuma noteikumiem, atzīta Personu apvienība 

ARGUS, Velve-AE, kuru veido tās dalībnieki SIA “ARGUS”.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Gints Hermanis, Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks,  Inese Jēkabsone.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Līdz domes sēdei, precizēt faktiski saņemamo aizņēmuma apmēru un pašvaldības 

plānoto līdzfinansējumu (visur izdalot PVN, ja tiek piemērots), ņemot vērā līguma 

noslēgšanas nobīdi no 2023. gada uz 2024. gadu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par līguma “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” slēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts Variks, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Ineta 

Lazda), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 
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5. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:26:00) 

 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe. Atbilstoši Ķekavas novada domes 2023.gada 5.aprīļa 

lēmumam Nr.26 “Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Baldones Sporta komplekss” un 

Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” 

apvienošanu, uz apvienojamo iestāžu bāzes izveidojot jaunu iestādi”, ar 2024.gada 1.janvāri 

darbību uzsāk jauna Ķekavas novada pašvaldības iestāde, kura tiek izveidota, apvienojot 

Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”. Lai nodrošinātu 

Ķekavas novada sporta centra darbinieku vienotu atlīdzības un sociālo garantiju sistēmu, 

nepieciešams apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta 

centrs” darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikumu, kas stāsies spēkā 2024.gada 

1.janvāri. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Linda Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs”  darbinieku 

darbības rezultātu novērtēšanas nolikuma apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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6. Par atklāta konkursa nolikuma Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka 

amata pretendenta atlasei apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:30:30) 

 

Par jautājumu ziņo Sandija Ezera.  Pašvaldības likuma 21. panta ceturtā daļa nosaka, ka  

pašvaldības izpilddirektoru izraugās atklātā konkursā, pašvaldības izpilddirektora amata 

kandidātu vērtēšanas kārtību un kritērijus, tostarp kandidāta izglītības, iepriekšējās darba 

pieredzes un kompetences prasības, nosaka dome. Tā paša panta sestā daļa nosaka, ka 

pašvaldības izpilddirektora vietnieka iecelšanai amatā piemērojamas tādas pašas prasības un 

kārtība, kā uz pašvaldības izpilddirektoru.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17.04 līdz 17:10. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Sandija Ezera, Valts Variks, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Viktorija Belova, Ineta Romanovska, Inese Jēkabsone, Aigars Vītols, 

Karina Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma -  

Pagarināt pieteikšanās termiņu līdz 18.februārim. Publicēt darba sludinājumu nacionāla 

līmeņa medijā (piem. nacionāla līmeņa laikrakstā vai iknedēļas izdevumā),  

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka -  

Papildināt 5.5. sadaļu ar kritēriju "papildu izglītība, kas tieši attiecas uz vakantā amata 

pienākumu izpildi, ko apliecina izglītotāja izsniegts sertifikāts- līdz 4 punktiem"'; 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3. Priekšlikums no Jura Žilko -  

5.6.1. punktu izteikt šādā redakcijā: [5.6.1. vismaz 2 gadu nepārtraukta pieredze vadošā 

amatā pēdējos 5 gados un padoto darbinieku skaits 35 un vairāk - par katru gadu 2 punkti 

(pretendents tiek izslēgts no vērtēšanas, ja viņam nav vismaz 2 gadu nepārtraukta darba 

pieredze vadošā amatā pēdējo 5 gadu laikā)]. Un pakārtoti precizēt 2.pielikumā esošo 

vērtēšanas tabulu, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

https://m.likumi.lv/ta/id/61679-korupcijas-noversanas-un-apkarosanas-biroja-likums
https://m.likumi.lv/ta/id/61679-korupcijas-noversanas-un-apkarosanas-biroja-likums#p4
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4. Priekšlikums no Jura Žilko -  

Vērtējumu [Teicami] defināt kā [4],  

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

5. Priekšlikums no Jura Jeruma -  

Nolikuma 2.1. punktu izteikt sekojošā redakcijā:  

2.1.Konkursa atlases un vērtēšanas komisiju 7 cilvēku sastāvā (turpmāk – komisija) ar 

rīkojumu izveido pašvaldības izpilddirektors, 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 1 (Juris Žilko), "Atturas" – 2 (Aigars 

Vītols, Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

6. Priekšlikums no Jura Jeruma -  

Papildināt nolikuma 2.1.punktu ar teikumu: 

Domes deputāti, komiteju vadītāji un vietnieki, domes priekšsēdētāja vietnieki, komisijā 

netiek iekļauti. Domes priekšsēdētājs var tikt iekļauts komisijā, 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm "Par" (Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 

1 (Juris Žilko), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

7. Priekšlikums no Valta Varika -  

Vērtēšanas tabulās kā atsevišķu punktu iekļaut kompetenču un pieredzes vērtējumu par 

pašvaldībai piederošu kapitāla daļu un kapitālsabiedrību pārvaldību,  

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 1 (Juris Žilko), "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par līguma “Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves būvniecība Gaismas ielā 7A, 

Ķekavā, Ķekavas novadā” slēgšanu, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos 

noteikumos Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem 

Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:31:45) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Birzule. Ir nepieciešams veikt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības 

2021.gada 6.oktobra saistošajos noteikumos Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem 

un bez vecāku gādības palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un 

aizbildņiem Ķekavas novadā”sakarā ar plānotajām izmaiņām 2024. gadā.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Ilze Birzule.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 6.oktobra saistošajos 

noteikumos Nr.29/2021 “Par pašvaldības atbalstu bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un aizbildņiem 

Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 

 

8. Informatīvs - Par grozījumu veikšanu Saistošajos noteikumos Nr.25/2021 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:42:38) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Pašvaldībā saņemts iesniegums no vairākām daudzdzīvokļu 

māju biedrībām, ar lūgumu pārskatīt Ķekavas novada domes pašvaldības saistošos noteikumus 

Nr. 25/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 

piemērošanu Ķekavas novadā un saistošajos noteikumos Nr. 5/2022 “Pašvaldības 

līdzfinansējuma piešķiršanas kārtība energoefektivitātes pasākumu veikšanai daudzdzīvokļu 

dzīvojamās mājās”  jo pēc būtības tie izslēdz viens otru, un biedrības lūdz tajos veikt 

grozījumus. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Juris Žilko, Anda Pūriņa, Andris Ceļmalnieks, Aigars 

Vītols, Valta Variks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Juris Žilko aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Žilko –  

Sagatavot starpatbildi un skatīt atkāroti pēc 2024. gada budžeta pieņemšanas, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

9. Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem miesas bojājumiem pildot dienesta 

pienākumus 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:52:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. 2023.gada 22.oktobrī plkst. 01:02 Reģionālās pašvaldības 

policijas RPP inspektors Armands Rezņikovs guva miesas bojājumus pildot dienesta 

pienākumus. Ņemot vērā to, ka Ķekavas novada pašvaldībā nav noteikta kārtība kādā 

izmaksājams pabalsts, gadījumos, kad pašvaldības amatpersona, pildot amata pienākumus, 

gūst vidēja smaguma miesas bojājumus, kopsakarā ar faktu, ka A. Rezņikovs saņems 

apdrošināšanas atlīdzību, taču ievērojami zemāku par Atlīdzības likumā noteikto, RPP lūdz 

Drošības komiteju izvērtēt šajā ziņojumā minēto informāciju un savas kompetences ietvaros 

lemt par piešķiramā pabalsta tālāko virzību. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –  Valts Variks, Viktorija Belova, Juris Žilko.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un J. Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pabalsta izmaksu saistībā ar gūtajiem miesas bojājumiem pildot dienesta 

pienākumus, 

Atklāti balsojot ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.18:30 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


